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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-6 
Rijeka,  03. 06. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 15. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
15. sjednica VMO Grbci održana je 21.05.2020. godine (četvrtak) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice VMO Grbci održane 17.02.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Rebalans Financijskog plana VMO Grbci za 2020. godinu 
2. Tekuća problematika 
3. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović kratko je s vijećnicima prokomentirao dopis zaprimljen od 
strane Odjela gradske uprave za samoupravu i upravu u kojem se, s obzirom na smanjene prihode 
proračunskih sredstava uzrokovane pandemijom COVID-19 virusa traži od Vijeća procjena 
mogućnosti smanjenja sredstava za programske aktivnosti Vijeća mjesnih odbora u 2020. godini. 
Vijeće MO Grbci imalo je u planu održati sljedeće programske aktivnosti (programska aktivnost 
Doček Zametskih zvončara i maškara je održana 15. veljače o.g.): Sportski program, Dane Mjesnog 
odbora, Birajmo najljepšu okućnicu, Ekološku akciju, Križevicu 2020. i Doček Svetog Nikole. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave na ovu temu Vijeće MO Grbci jednoglasno je donijelo 
Rebalans Financijskog plana VMO Grbci za 2020. godinu. Sukladno uputama Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu VMO Grbci u potpunosti odustaje od programske aktivnosti 
Sportski program te su za sljedeće programske aktivnosti smanjena financijska sredstva: 
Dani Mjesnog odbora smanjenje financijskih sredstava s prvotno planiranih 14.700,00 kn na 
2.200,00 kn te Križevica 2020. s prvotno planiranih 3.000,00 kn na 2.000,00 kn. Programskim 
aktivnostima Birajmo najljepšu okućnicu, Ekološka akcija i Doček Svetog Nikole nisu 
smanjivana prvotno planirana financijska sredstva. Usvojenim Rebalansom ukupna 
vrijednost Financijskog plana za 2020. godinu umanjuje se sa 37.460,00 kn na 17.260,00 kn.  
 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović upoznao je vijećnike s prijedlogom i inicijativom Vijeća MO Kozala za ponovnim 
uvođenjem kvartovskih policajaca. Ovaj prijedlog proizlazi iz velikog problema koji je VMO Kozala 
uočilo, a odnosi se na razne oblike vandalizma, neodgovornog odlaganja otpada, vršenje nužde na 
javnim površinama, osobito problematično u kontekstu parkova gdje se svakodnevno igraju djeca. 
Kako je riječ o problematici koja je prisutna u svim dijelovima grada VMO Kozala uputilo je dopis 
svim Vijećima MO na području Grada Rijeke kojim se traži potpora za zajedničkim nastupom s ovom 
inicijativom. 
 
Zaključak: Vijećnici su nakon razmatranja dostavljenog prijedloga jednoglasno podržali 
prijedlog i inicijativu VMO Kozala. 
 
2.2. Gđa. Radoš informirala je vijećnike o prijavljenom komunalnom nedostatku – rupi na 
javnoprometnoj površini, kolniku u Primorskoj ulici kod k.br. 20 i 3C te brzoj intervenciji nadležnih u 
sanaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. G. Đurković ukazao je na primijećeni nedostajući poklopac kontejnera za preostali otpad na 
raskrižju ulica Marije Grbac i Borik. 
 
Zaključak: Zahtjev za sanacijom nedostatka uputiti će se nadležnima, KD Čistoća. 
 
2.4. G. Abramović informirao je vijećnike kako je od prošle sjednice povremena pojava u naselju bila 
komunalni nered koji je u nekoliko navrata prosljeđivan nadležnom Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav te je realizacija traženog službenog postupanja bila vrlo brza.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.5. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim povratnim informacijama od strane 
Policijske uprave Primorsko-goranske o službenom postupanju djelatnika po pitanju prometne 
sigurnosti u Ulici Marije Grbac.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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AD 3 
 
G. Abramović informirao je vijećnike kako je od strane MO Grbci naručen umjetni cvjetni aranžman 
koji će se položiti na spomeniku palim braniteljima Domovinskog rata s Grbaca povodom 
nadolazećeg praznika – Dana državnosti.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 


